
Zápisnica 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 25. 2. 2010 

 

Prítomní: Edita Klembasová, MVDr. Július Balog,  Mgr. Pavel Jánošík, Elena Slavkovská,   

                Róbert Sobota,  Karol Pajda, Mgr. Jozef Vretenička, Darina Srnišová, MUDr. Jana  

                Gasperová, MUDr. Radovan Baník, Pavel Gavalec, Jaroslava Skýpalová, Ing. Kišák 

 

Primátor:                            Ing. Pavel  R O N Č Á K 

Prednosta:                          JUDr. František  K R A J Č O 

Hlavná kontrolórka:                      Iveta  L A K O T O V Á 

Zapisovateľka:                               Marta  K U P Č E K O V Á 

 

II. 

 

    Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta Ing. Pavel  R O N – 

Č Á K, ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí sú prítomní všetci 13 

poslanci a preto je uznášaniaschopné. 

 

Overovatelia:        Mgr. Jozef  V R E T E N I Č K A  

                              Mgr. Pavel  J Á N O Š Í K 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli  Mgr. Vretenička a Mgr. Jánošík?  

13 za                                                    - proti                                - sa zdržal hlasovania 

  

Návrhová komisia:                 Jaroslava  S K Ý P A L O V Á  

                                                Róbert  S O B O T A 

                                                Karol  P A J D A 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby v návrhovej komisii pracovali p. Skýpalová, Pajda, Sobota?  

13 za                                                    - proti                                - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                                                                  

 

P R O G R A M : 

 

                      l. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora 

                         mesta 

      Predkladá: zástupca primátora mesta 

                       

                       2. Správa o činnosti stavebnej komisie za uplynulý rok 

                                                  Predkladá: predseda stavebnej komisie 

                       

                       3. Správa o činnosti ZPOZ - u 

                                                   

                       4. R ô z n e 

 

                        5. D i s k u s i a 

 

                        6. Záver 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby sa mestské zastupiteľstvo riadilo týmto programom? 

13 za                                                    - proti                                - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                                                                
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1. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

   Uvedená správa je vypracovaná písomne a v plnom znení priložená k zápisnici. 

 

Diskusia: 

p. Klembasová 

- konštatovala, že p. Peťkovej hygiena neschválila prístavbu WC ku prevádzke na Fučíkovej  

   ul., nie je to však výčap 

 

Mgr. Vretenička 

- je to hrozné, že nemáme možnosť zabrániť jej v tom, aby jej návštevníci neznečisťovali   

   okolie 

 

MUDr. Baník 

- na tržnici bol ukončený prenájom v našich nebytových priestoroch pre EBB. Tam sme  

   vedeli konať. 

 

Mgr. Vretenička 

- ako je to so zmluvou pre OFSAJD BAR 

 

prednosta 

- už je podpísaná, má sa doriešiť ešte platba za terasu. V apríli na MsZ chceme predložiť  

  rajonizáciu terás podľa toho, v ktorej časti mesta sa nachádzajú.  

 
Mgr. Vretenička 

- požadoval bližšie vysvetlenie ohľadom odchytu psov 

 

MVDr. Balog 

- zriadenie karanténnej stanice sme celkom nezavrhli. Boli sme pozrieť v MsPS,   

  momentálne by sa tam karanténna stanica zriadiť nedala.  

 

primátor 

- Revúca zriadila útulok. Stálo ju to zatiaľ 680.000.- Sk a bolo potrebné vyjadrenie mnohých  

   úradov. Firme sa zaplatí len za odchyt psov. 

 

Mgr. Vretenička 

- mal dotaz, či je adekvátne zníženie nájomného pre MUDr. Slíža v nebytových priestoroch   

  ZSS 

 
primátor 

- poliklinika mu ponúkla lacnejší prenájom 

 

p. Slavkovská 

- mala dotaz, ktoré priestory chceme poskytnúť pre rómske centrum 

 

primátor 

- po bývalom Zväzarme, za optikou 
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Ing. Kišák 

- p. Peťkovú vieme riešiť, lebo sme vlastníkmi pozemku 

- na MsPS treba uskutočniť úpravy po kábloch 

- konštatoval, že po odchyte psov, by v meste mali zostať aspoň dva dni 

- mal dotaz, či TJ zaplatila vyrúbenú daň 

 

p. Skýpalová 

- stotožnila sa s názorom, že keď budeme objednávať firmu na odchyt psov, tak aspoň na dva  

   dni 

 

MUDr. Baník 

- daň za TJ ešte nie vyplatená, vyplatíme do konca marca  

 

primátor 

- informoval o dohode o urovnaní pohľadávky so STAVIMEXOM Slovakia s. r. o. 

   Musíme zaplatiť 3.196.000.- Sk, z toho 50% v marci do 15 dní od podpísania zmluvy 

   a 4 splátky od apríla do júla.  200.000.- Sk  odpustili 

Hlasovanie? 

Kto je za to, aby táto informácia bola vzatá na vedomie? 

13 za                                               - proti                                       - sa zdržal hlasovania 

 

prednosta 

- do marca je ešte projekt aktuálny 

 

p. Pajda 

- chcel vedieť, či by sa dal projekt využiť aj potom 

 

p. Bahledová 

- dal pri rozvodoch 

 

Mgr. Jánošík 

- nech pripraví návrh na rekonštrukciu rozvodov Bytherm 

 

Ing. Kišák 

- konštatoval, že p. Vereskému by trvali iba prípravy rok 

 

p. Gavalec 

- treba robiť vo vlastnej réžii 

 

p. Sobota 

- konštatoval, že p. Vereský dopracoval do ponuky aj pripomienky z MsR 

- navrhol odpredať Bc. Tóčikovej požadovaný pozemok s tým, že sa vyjadria vlastníci   

   susedných nehnuteľností 

 

prednosta 

- musí to byť zamerané v GP 

 

p. Bahledová 

- musí dať súhlas Družstvo Budúcnosť a musí si dať vypracovať GP  
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Hlasovanie: 

Kto je za to, aby bola schválená správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady 

a primátora mesta? 

13 za                                                    - proti                                - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                                                                  

 

2. Správa o činnosti stavebnej komisie za uplynulý rok 

   Uvedenú správu predložil predseda stavebnej komisie p. Pavel Gavalec. Správa je prílohou 

zápisnice. Konštatoval, že sa zasadnutí komisie sa nezúčastňuje p. Slaniniak a preto požiadal 

o výmenu členov. 

 

MUDr. Baník 

- treba ho zaviazať povinnou účasťou na zasadnutiach komisie 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby správa bola vzatá na vedomie? 

13 za                                                    - proti                                - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                                                                  

 

3. Správa o činnosti ZPOZ - u 

   Správa bola vypracovaná písomne a priložená k zápisnici.                                                   

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby správa bola vzatá na vedomie? 

13 za                                                    - proti                                - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                                                                  

                                                 

4. R ô z n e 

- ponuka p. Vereského o realizovateľnosti rekonštrukcie, financovania     

  a prevádzkovania tepelného hospodárstva v meste Poltár /bola zaslaná poslancom  

  domov/ 

 

   Na zasadnutí MsZ konateľ obchodnej spoločnosti Bytherm s. r. o. Ing. Hájiček 

predložil informáciu o príprave riešenia výmeny teplovodných  rozvodov. 

 

Diskusia: 

MUDr. Baník 

- chcel vedieť, ako sa to prejaví na cene tepla 

 

Ing. Hájiček 

- cena by hore nešla. Priorita sú rozvody. 

 

p. Sobota 

- p. Vereský by zobral komplet celé vykurovanie 

 

p. Gavalec 

- konštatoval, že treba robiť rekonštrukciu z vlastných zdrojov, pretože to odovzdajú    

  potom v dezolátnom stave. 

 

Ing. Hájiček 

- rozvody by stáli 15 – 16 mil. Sk, úver by bol 5 – 6 mil. Sk. Kotly vydržia ešte 5 rokov. 
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Treba vymeniť nádrž na teplú vodu a výmenník tepla. Vykurujeme 1.080 bytov. Do 30. 3. je 

podpísaná zmluva s ministerstvom,  po tomto termíne sa vyjadríme. 

 

p. Klembasová 

- koľko rokov by to mohlo vydržať 

 

Ing. Hájiček 

- aj 50 rokov 

 

Mgr. Jánošík 

- dať do prenájmu na 25 rokov p. Vereskému je veľa 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby  ponuka p. Vereského o realizovateľnosti rekonštrukcie, financovania 

a prevádzkovania tepelného hospodárstva v meste Poltár a informácia Ing. Hájička o príprave 

riešenia výmeny teplovodných  rozvodov bola vzatá na vedomie? 

13 za                                                    - proti                                - sa zdržal hlasovania                                                                                                                                                                                                                  

 

a/ predloženie žiadosti o NFP v rámci výzvy ROP-4.1a-2009/01 ROP za účelom realizácie     

    projektu „Regenerácia sídla – Mesto Poltár“, ktorého ciele sú v súlade s platným  

   Územným plánom Mesta Poltár a Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja  

   Mesta Poltár 

Hlasovanie: 

13 za                                                     - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 
- schvaľovanie návrhu na vyradenie majetku na základe inventarizácie k 31. 12. 2009 

a doporučenie fyzicky zlikvidovať vyradený drobný hmotný majetok 

                                                                Termín: do 31. marca 2010  

     

Hlasovanie: 

13 za                                                     - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

-  umiestnenie unimobunky o výmere 18,2 m
2
 na garážovanie osobného motorového vozidla    

v k.ú. Poltár na C KN parc.č. 1240 vedenej na LV č. 1 na ulici Podhorskej vedľa bytového 

domu č. 635/52  pre Michala Lehockého bytom Podhorská 635/52, Poltár za podmienky, 

že dažďové vody z unimobunky nebudú ohrozovať a narúšať susedný bytový dom č.s. 

635/52 

Hlasovanie: 

13 za                                                     - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

-  odmeňovanie bezpríspevkových darcov krvi, ktorí získali plaketu Dr. Jánskeho v r. 2009  

    nasledovne: 

    Diamantová plaketa                                       50 €      1.506, 30 Sk 

    Zlatá plaketa                                                   35 €      1.054, 41 Sk 

    Strieborná plaketa                                           25 €         753, 15 Sk 

    Bronzová plaketa                                            15 €         451, 89 Sk                               

    Plaketa MUDr. Kňazovického                        70 €      2.108, 82 Sk 

Hlasovanie: 
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13 za                                                     - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

-   odpredaj voľných mestských bytov formou ponukového konania: 

 

a/  jednoizbový byt č. 45 na 3. poschodí obytného domu súp. č. 594 na Ul. sklárskej, vchod č.  

      58, k. ú. Poltár, postavený na C KN parc. č. 2091, vedený na LV č. 2074 v podiele 1/1,  

      najnižšia vyvolávacia cena bytu 5.310 € /159.969.- Sk/                     

 

b/   jednoizbový byt č. 82 na prízemí obytného domu súp. č. 594 na Ul. sklárskej, vchod 

      č. 61, k. ú. Poltár, postavený na C KN parc. č. 2091, vedený na LV č. 2074 v podiele 

      1/1, najnižšia vyvolávacia cena bytu 5.310 € /159.969.- Sk/                     

     

Hlasovanie: 

13 za                                                     - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

Hlavná kontrolórka predložila poslancom v písomnej forme: 

1. správu z kontroly využitia účelovej dotácie mesta pre Slovenský zväz zdravotne  

    postihnutých ZO Poltár r. 2009 

2. správu z kontroly využitia účelovej dotácie poskytnutej pre Slovenský červený kríž –   

    miestny spolok Poltár za r. 2009 

3. správu o výsledku kontroly využitia účelovej dotácie pre Volejbalový oddiel za r. 2009 

4. správu z kontroly využitia účelovej dotácie poskytnutej pre MO – Jednoty dôchodcov 

    v Poltári za r. 2009 

5. správu o výsledku kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský zväz protifašistických  

    bojovníkov za r. 2009        

6. správu z kontroly využitia účelovej dotácie mesta pre Kynologický oddiel 

7. správu z kontroly využitia účelovej dotácie mesta pre TJ Sklotatran Poltár 

8. správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za r. 2009 a dodatok k správe 

 

Mestské zastupiteľstvo vzalo správy na vedomie. 

 

- informácie týkajúce sa zistení za MsPS 

 

    Hlavná kontrolórka pri kontrole zistila, že z pokladne Mestského podniku služieb boli 

opakovane poskytnuté zálohy na súkromné účely. 

 

Odvody do poisťovní: 

    Bolo zistené, že za obdobie 1. - 9. 2009 boli odvody do fondov odvedené. Za mesiac 

október z vypočítaných odvodov, bola odvedená len časť. Z mesta boli poukázané finančné 

prostriedky v rámci príspevku  na tento účel. Do konca decembra boli odvody uhradené. 

 

Diskusia: 

Mgr. Vretenička 

- mal dotaz, čo ďalej 

 

hlavná kontrolórka 

- ja opatrenie nemôžem navrhnúť. Na základe predložených zistení, je potrebné navrhnúť 

opatrenia. 
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p. Klembasová 

- musí zaujať k tomu stanovisko MsZ 

 

p. Slaniniak 

- financie neboli odcudzené, boli zapožičané a vrátené 

- čo sa týka odvodov, nie je pravda, že financie z Mesta boli poukázané na platbu odvodov.  

  Bol to mesačný príspevok na činnosť. Všetko je vyrovnané a bez sankcií. 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby primátor mesta vyvodil voči riaditeľovi MsPS opatrenia v zmysle zákonníka 

práce? 

13 za                                                     - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

Informácie týkajúce sa zistení za ZSS 

 

Táto správa je vypracovaná písomne a v plnom znení priložená k zápisnici. 

 

Hlasovanie:. 

                Kto je za to, aby bol doplnený plán práce hlavného kontrolóra a bola vykonaná kontrola   

                 v MsPS a ZSS ? 

13 za                                                     - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

Informácia o zisteniach v školských zariadeniach 

- boli zistené nezrovnalosti v počte nahlásených detí vo výkaze na základe, ktorého žiadame 

financie na kalendárny rok 

 

Diskusia: 

p. Pajda 

- v pondelok zasadala Rada MŠ za prítomnosti p. Lakotovej a Ing. Pribilincovej.  Členovia si  

   vypočuli názor aj p. Kačániovej, prekontrolovali triedne knihy, urobili zápis. 

 

p. Sobota 

- stanovisko dáme zriaďovateľovi 

 

MUDr. Baník 

- na mimoriadne zasadnutie MsR sme prizvali aj p. Kačániovú. Dňa 10. 8. 2009 prišiel prípis   

   z Ministerstva školstva, v ktorom upozorňovali na správne vyplnenie výkazu. 

 

p. Klembasová 

- vlani sa vrátili financie za deti, ktoré v škôlke boli. Keby sa bola urobila kontrola skôr, bolo  

   by  sa prišlo na to včas. 

   

p. Pajda 

- do 30. 10. sa dala urobiť ešte náprava 

 

p. Sobota 

- niekto musí byť za to zodpovedný. Bola na to riaditeľka. 
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p. Slavkovská 

- jedno meno bolo napísané dva krát, to sa opravilo. K 15. 9. si mala p. riaditeľka zobrať  

   zoznam a postupovať podľa toho. Pohyb detí je veľký. Rodič je povinný zaplatiť do 10.  

   v mesiaci. Nevenovala tomu náležitú pozornosť. Na deti, ktoré nastúpia teraz, nedostane  

   financie. Zodpovednosť nesie riaditeľ. 

 

hlavná kontrolórka 

- dňa 23. 8. Ing. Pribilincová zvolala stretnutie riaditeliek, kde ich konkrétne na to upozornila.  

   Mali to aj v písomnej forme. 

 

Mgr. Vretenička 

- v MŠ, Kanadská ul. boli deti nad rámec. V MŠ, Sklárska ul. deti nechodili ani  

   v predchádzajúcom období. Má to vplyv aj na režijné náklady. Niekedy je menej detí lepšie. 

 

p. Pajda 

- najväčšie náklady sú na mzdy 

 

p. Skýpalová 

- nebude mať možnosť zobrať ďalšie deti 

 

Mgr. Vretenička 

- čím menej detí chodí na stravu, tým vyššie sú režijné náklady 

 

p. Slavkovská 

- úsporné opatrenia by platili na budúci školský rok 

 

Ing. Kišák 

- niečo sa s tým urobiť musí.     

 

MUDr. Baník 

- tu je problém 6 detí navyše. Dochádzku ovplyvniť nevieme. Do 30. 10. mal ísť opravný  

  výkaz. 

 

Mgr. Jánošík 

- výkaz musí byť presný, ináč je sankcia od 3 – 30.000 €. 

 

p. Kačániová 

- konštatovala, že pošle žiadosť o opravu výkazov 

 

primátor 

- to môže iba zriaďovateľ 

 

Ing. Pribilincová 

- vezmú dotácie a budú sankcie 
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hlavná kontrolórka 

- vlani 1. 7. sme posielali tiež opravu výkazu  

 

Mgr. Vretenička 

- musíme to priznať čím skôr, tým lepšie 

 

Ing. Kišák 

- na tie financie sme nemali nárok 

 

primátor 

- hneď zajtra treba poslať výkaz s opravou 

 

p. Sobota 

- podriadení chybu neurobili. V pondelok zasadne znovu Rada MŠ, dajú návrh na opatrenie. 

 

primátor 

- budeme to riešiť na základe odporúčania Rady MŠ 

 

p. Kačániová 

- konštatovala, že dala k tomu písomné vyjadrenie a nemá k tomu čo viac povedať 

 

MsZ vzalo informáciu o zisteniach v školských zariadeniach na vedomie. 

 

Založenie občianskeho združenia FAMILY SPORT CENTRUM a žiadosť o prenájom 

priestorov pre činnosť tohto združenia 

   Zasadnutia  sa zúčastnil p. Ján Slaniniak, ktorý oboznámil prítomných so zámerom. 

Konštatoval, že OZ vzniká za účelom vytvorenia strediska pre šport a športové aktivity 

rôzneho druhu ako futbal, tenis, volejbal, plávanie, stolný tenis, hokej spoločenské tance 

a pod. Bude financované z vlastných zdrojov, príspevkov a zo zdrojov získaných z rôznych 

projektov a aktivít. Má záujem prevádzkovať celý areál kúpaliska a časť športového areálu, čo 

sa týka umelého trávnika, tenisových kurtov a telocvične. 

 

MUDr. Baník 

- technicky je možné to nadviazať na kaštieľ v parku. Do OZ chce vstúpiť aj záujemca, ktorý 

ho chce odkúpiť. 

 

p. Sobota 

- čo s nadobudnutým majetkom 

 

p. Slaniniak 

- časom sa ukáže. Investované financie sa môžu kompenzovať s nájomným. Ak by Mesto  

   platilo energie, pri vyúčtovaní by združenie financie vrátilo. 

 

MUDr. Gasperová 

- či neuvažovali aj so zriadením sauny a soľnej jaskyne 

 

MsZ vzalo informáciu na vedomie. 
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Hlasovanie: 

- dodatok č. 1 k VZN č. 7/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

   Materskej školy a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár         

   na r. 2010 

13 za                                                     - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

- dodatok č. 1 k VZN č. 3/2009 o rozhodovaní a výške príspevku a spôsobe platby na   

   čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej    

   pôsobnosti mesta Poltár 

13 za                                                     - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

- VZN o ekonomicky oprávnených nákladoch v ZSS Poltár 

13 za                                                     - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

 

Kto je za to, aby nasledovní občania boli zvolení ako prísediaci Okresného súdu Lučenec pre 

volebné obdobie r. 2010 – 2014? 

    1. Gabriela ANDILOVÁ, Sklárska 579/39, Poltár 

    2. Elena DIRBÁ KOVÁ, Sklárska 593/44, Poltár 

    3. Mária GARAJOVÁ, Nová 570/53, Poltár 

    4. Emil PIALA, Fučíkova 649/27, Poltár 

    5. Jaromír RONČÁK, Záhradná 657/7, Poltár 

    6. Ján TISOŇ, Zelené 35, Poltár 

    7. Anna TISOŇOVÁ, Zelené 35, Poltár  

 

Hlasovanie: 

12 za                                            - proti                             1 sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Mgr. Vretenička  

 

Kto doporučuje odpredaj pozemku pod celým navrhovaným schodiskom pre Bc. Martinu 

Tóčikovú s tým, že pred odpredajom predloží súhlasné stanovisko vlastníka susednej 

nehnuteľnosti, t. j. Družstvo Budúcnosť v Lučenci a GP vypracovaný na vlastné náklady? 

    

Hlasovanie: 

11 za                                           - proti                               2 sa zdržali hlasovania 

                                                                                             Mgr. Vretenička, Mgr. Jánošík  

 

5. D i s k u s i a 

MVDr. Balog 

- prihovoril sa za obyvateľov  Prievrany ohľadom vyspravenia MK a osvetlenia 

 

p. Gavalec 

- riešili sme to včera na stavebnej komisii 

 

primátor 

- žiadosť treba predložiť do ekonomickej komisie 
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p. Skýpalová 

- požadovala opraviť MK v Slanej Lehote smerom od Račákovcov 

- konštatovala: že na stanici v Slanej Lehote je neporiadok 

                              pri návale vody sa pri KD nevedia dostať do obchodu 

                              treba opraviť strechu na KD 

 

MUDr. Baník 

- chcel od Kretovcov po Majchútovcov vysypať MK 

- v parku na Ul. slobody je neporiadok 

- po osadení stĺpa smerom do cintorína neprebehla porealizačná úprava 

 

p. Gavalec 

- za reštauráciou Krištáľ je otvorený poklop 

- pri bl. „T“ treba opraviť obrubník 

 

Mgr. Vretenička 

- aj oproti vodárom je otvorený poklop 

 

Ing. Kišák 

- konštatoval, že MsPS  nevyhŕňal v zime sneh tak, ako mal 

 

Mgr. Vrerenička 

- mal dotaz, ako je  s výrobou dlaždíc 

 

p. Slaniniak 

- t. č. je zastavená 

 

Mgr. Jánošík 

- pred poliklinikou boli nahrnuté haldy snehu 

- treba opraviť preliezky, trčí z nich betón 

 

p. Slavkovská 

- CBA treba vyzvať, aby si urobili poriadok pred prevádzkou 

- v KD treba opraviť vodovod 

 

p. Srnišová 

- na MK smerom k továrni sú výmole 

- aj pred autobusovou zastávkou je jama 

- chýba zábradlie na starom moste pri rodinnom dome p. Sojkovej 

 

p. Sobota 

- navrhol pozbierať štrk, ktorým boli posýpané v zime MK 

- ďalej mal dotazy: ako to je so záchrannou službou, 

                               čo je nové za priestory bývalej STS, 

                               či sa začne s výstavbou TESCA, 

                               ako je to so šetrením za ZSS 
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MUDr. Gasperová 

- po plynároch ostala neupravená plocha medzi bl. „Z“ a slobodárňou 

- konštatovala, že niektorí majitelia psov za nich neplatia 

 

p. Sobota 

- navrhol vytypovať dvoch pracovníkov, ktorí by vykonávali kontrolu v meste 

 

p. Repa 

- treba opraviť drevené lavičky 

- konštatoval, že treba dodržiavať štatút mesta, čo sa týka hospodárenia s majetkom 
 

 

UZNESENIE č. 4/2010 ZO ZASADNUTIA MsZ 

konaného dňa 25. 2. 2010 

 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

I. BERIE NA VEDOMIE 

1. správu o činnosti stavebnej komisie za uplynulý rok 

2. správu o činnosti ZPOZ – u  

3. ponuku p. Vereského o realizovateľnosti rekonštrukcie, financovania a prevádzkovania  

    tepelného hospodárstva v meste Poltár 

4. správu z kontroly využitia účelovej dotácie mesta pre Slovenský zväz zdravotne  

    postihnutých ZO Poltár r. 2009 

5. správu z kontroly využitia účelovej dotácie poskytnutej pre Slovenský červený kríž –   

    miestny spolok Poltár za r. 2009 

6. správu o výsledku kontroly využitia účelovej dotácie pre Volejbalový oddiel za r. 2009 

7. správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za r. 2009 a dodatok k správe 

8. správu z kontroly využitia účelovej dotácie poskytnutej pre MO – Jednoty dôchodcov 

    v Poltári za r. 2009 

9. správu o výsledku kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský zväz protifašistických  

    bojovníkov za r. 2009        

10. správu z kontroly využitia účelovej dotácie mesta pre Kynologický oddiel 

11. správu z kontroly využitia účelovej dotácie mesta pre TJ Sklotatran Poltár 

12. informácie týkajúce sa zistení ZSS 

13. informácie týkajúce sa zistení za MsPS 

14. informáciu o zisteniach v školských zariadeniach 

15. dohodu o urovnaní pohľadávky so STAVIMEXOM Slovakia s. r. o. 

16. informáciu konateľa obchodnej spoločnosti Bytherm o príprave riešenia výmeny  

     teplovodných  rozvodov 

17. informáciu o založení občianskeho združenia FAMILY SPORT CENTRUM  

      a žiadosť o prenájom priestorov pre činnosť tohto združenia 

 

II.  S C H V A Ľ U J E 

A/ 

1. správu o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 
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a/ predloženie žiadosti o NFP v rámci výzvy ROP-4.1a-2009/01 ROP za účelom realizácie     

    projektu „Regenerácia sídla – Mesto Poltár“, ktorého ciele sú v súlade s platným  

   Územným plánom Mesta Poltár a Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja  

   Mesta Poltár 

  b/ zabezpečenie realizácie projektu Mestom Poltár po schválení žiadosti o NFP  

       c/ financovanie projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov  na projekt   

            t.j. vo výške 66.000,00 € 

3  návrh na vyradenie majetku na základe inventarizácie k 31. 12. 2009     

4. umiestnenie unimobunky o výmere 18,2 m
2
 na garážovanie osobného motorového vozidla    

v k.ú. Poltár na C KN parc.č. 1240 vedenej na LV č. 1 na ulici Podhorskej vedľa bytového 

domu č. 635/52  pre Michala Lehockého bytom Podhorská 635/52, Poltár za podmienky, 

že dažďové vody z unimobunky nebudú ohrozovať a narúšať susedný bytový dom č.s. 

635/52 

5. odmeňovanie bezpríspevkových darcov krvi, ktorí získali plaketu Dr. Jánskeho v r. 2009  

    nasledovne: 

    Diamantová plaketa                                       50 €      1.506, 30 Sk 

    Zlatá plaketa                                                   35 €      1.054, 41 Sk 

    Strieborná plaketa                                           25 €         753, 15 Sk 

    Bronzová plaketa                                             15 €         451, 89 Sk                               

    Plaketa MUDr. Kňazovického                          70 €      2.108, 82 Sk 

 

6. odpredaj voľných mestských bytov formou ponukového konania: 

 

a/  jednoizbový byt č. 45 na 3. poschodí obytného domu súp. č. 594 na Ul. sklárskej, vchod č.  

      58, k. ú. Poltár, postavený na C KN parc. č. 2091, vedený na LV č. 2074 v podiele 1/1,  

      najnižšia vyvolávacia cena bytu 5.310 € /159.969.- Sk/                     

 

b/   jednoizbový byt č. 82 na prízemí obytného domu súp. č. 594 na Ul. sklárskej, vchod 

      č. 61, k. ú. Poltár, postavený na C KN parc. č. 2091, vedený na LV č. 2074 v podiele 

      1/1, najnižšia vyvolávacia cena bytu 5.310 € /159.969.- Sk/                     

 

B/ 

1. dodatok č. 1 k VZN č. 7/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

     Materskej školy a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár         

     na r. 2010 

2.  dodatok č. 1 k VZN č. 3/2009 o rozhodovaní a výške príspevku a spôsobe platby na   

     čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej    

     pôsobnosti mesta Poltár 

3. VZN o ekonomicky oprávnených nákladoch v ZSS Poltár 

 

III.  V O L Í 

1. nasledovných prísediacich Okresného súdu Lučenec pre volebné obdobie r. 2010 – 2014: 

    1. Gabriela ANDILOVÁ, Sklárska 579/39, Poltár 

    2. Elena DIRBÁ KOVÁ, Sklárska 593/44, Poltár 

    3. Mária GARAJOVÁ, Nová 570/53, Poltár 

    4. Emil PIALA, Fučíkova 649/27, Poltár 

    5. Jaromír RONČÁK, Záhradná 657/7, Poltár 
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    6. Ján TISOŇ, Zelené 35, Poltár 

    7. Anna TISOŇOVÁ, Zelené 35, Poltár   

 

IV. D O P O R U Č U J E 

l. odpredaj pozemku pod celým navrhovaným schodiskom pre Bc. Martinu Tóčikovú    

   s tým, že pred odpredajom predloží súhlasné stanovisko vlastníka susednej nehnuteľnosti, .   

   t. j. Družstvo Budúcnosť v Lučenci a GP vypracovaný na vlastné náklady 

2. aby primátor mesta vyvodil voči riaditeľovi MsPS opatrenia v zmysle zákonníka práce 

3. doplniť plán práce hlavného kontrolóra a vykonať kontrolu v MsPS a v ZSS 

4. fyzicky zlikvidovať vyradený drobný hmotný majetok 

                                                                Termín: do 31. marca 2010  

    

 

 

 

                 Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Pavel  R O N Č Á K                                          JUDr. František  K R A J Č O 

        primátor                                                                       prednosta MsÚ 

 

 

 

Mgr. Jozef  V R E T E N I Č K A                               Mgr. Pavel  J Á N O Š Í K 

         I. overovateľ                                                                 II. overovateľ 

 

 

 

Zapísala: Marta  K U P Č E K O V Á 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


